

## TinyWalk - Privacy Policy (隱私權政策)

Last Updated: July 19, 2026 (最後更新日期: 2026年7月19日)

This Privacy Policy describes how TinyWalk ("we", "our", or "us") handles your data. We are committed to protecting your privacy and ensuring you have a secure experience when using our iOS application.

本隱私權政策說明了 TinyWalk(下稱「我們」)如何處理您的個人資料。我們致力於保護您的隱私，並確保您在使用我們的 iOS 應用程式時擁有安全的體驗。

---

### ### 1. HealthKit Integration and Data Privacy (HealthKit 整合與資料隱私)

TinyWalk integrates with Apple's HealthKit framework to read and write fitness data (steps and walking/running distance).

- Local Processing Only: All HealthKit data accessed by TinyWalk is processed strictly on your local device.
- No Third-Party Transmission: We do not collect, store, transmit, or share your HealthKit data with any external servers, databases, developers, or third parties.
- No Advertising or Marketing: We never use HealthKit data for advertising, marketing, or profiling purposes.
- Consent: We will only access your HealthKit data after obtaining your explicit permission through the iOS system authorization prompt. You can revoke this permission at any time in the iOS system Settings app under Health > Data Access & Devices > TinyWalk.

TinyWalk 與 Apple 的 HealthKit 框架整合，以讀取和寫入健身數據(步數與步行/跑步距離)。

- 僅限本機處理: TinyWalk 存取的所有 HealthKit 數據均僅在您的本機設備上進行處理。
- 無第三方傳輸: 我們絕不會將您的 HealthKit 數據收集、儲存、傳送或分享給任何外部伺服器、資料庫、開發人員或第三方。
- 不用於廣告或行銷: 我們絕不會將 HealthKit 數據用於廣告、行銷或建立使用者分析檔案之目的。
- 使用者同意: 我們僅在取得您透過 iOS 系統授權提示所給予的明確同意後，才會存取您的 HealthKit 數據。您可以隨時在 iOS 系統設定中的「健康 > 資料存取權限與裝置 > TinyWalk」中撤銷此權限。

---

### ### 2. No Personal Data Collection (不收集個人資料)

- We do not require any account registration, email login, or identity verification to use TinyWalk.
- We do not collect or store any personal identifiable information (PII) such as your name, email address, phone number, or physical location.
- Any workout logs or history displayed in the App are stored strictly in your device's local memory (UserDefaults / local storage) and will be deleted if you uninstall the App.

- 使用 TinyWalk 不需要進行帳號註冊、電子郵件登入或身份驗證。
- 我們不會收集或儲存您的任何個人識別資訊 (PII), 例如您的姓名、電子郵件地址、電話號碼或物理位置。
- 應用程式中顯示的任何運動日誌或歷史紀錄均僅儲存在您裝置的本機記憶體中 (UserDefaults / 本機儲存), 並會在您卸載應用程式時被一併刪除。

---

### ### 3. In-App Purchases (App 內購買)

- If you choose to upgrade to the Pro version, the transaction is processed and secured entirely by Apple's App Store payment system (StoreKit 2).
- We do not collect, view, or store any of your credit card details, financial accounts, or payment credentials.
- 如果您選擇升級到 Pro 版本, 該交易將完全由 Apple 的 App Store 付款系統 (StoreKit 2) 進行處理和保護。
- 我們不會收集、查看或儲存您的任何信用卡資訊、財務帳戶或付款憑證。

---

### ### 4. Children's Privacy (兒童隱私)

Our App is not intended for and does not knowingly collect any data from children under the age of 13.

我們的應用程式不適用於、且不會故意收集 13 歲以下兒童的任何數據。

---

### ### 5. Changes to This Privacy Policy (隱私權政策之變更)

We may update our Privacy Policy from time to time. We will notify you of any changes by posting the new Privacy Policy on this document page. You are advised to review this Privacy Policy periodically for any changes.

我們可能會不時更新我們的隱私權政策。我們會在此文檔頁面上發佈新的隱私權政策以通知您任何變更。建議您定期查看本隱私權政策以獲取任何變更資訊。

---

### ### 6. Contact Us (聯絡我們)

If you have any questions or suggestions about this Privacy Policy, please contact us at:

- Developer/Support Email: [certain.daniel@gmail.com](mailto:certain.daniel@gmail.com) (You can customize this if you prefer a different contact email)

如果您對本隱私權政策有任何疑問或建議, 請透過以下方式與我們聯絡:

- 開發者/支援信箱: [certain.daniel@gmail.com](mailto:certain.daniel@gmail.com)